
Zápisnica 

       z 25. zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa  27.04.2010 v zasadacej 

                                        miestnosti OcÚ o 18.00 hod.         

 

Prítomní:  Starosta obce: Zoltán Gyepes 

                 Poslanci OZ:  Štefan Hamar,  Ing. Dušan Lydik,  

                                        Silvester Pastier, Tibor Tóth, 

                                        František Gyepes, Jozef Balko 

Neprítomný: Ing. Gejza Varga - ospravedlnený 

 

Program:  1. Zahájenie. 

                 2. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

                 3. Interpelácia. 

                 4. Rôzne – pridelenie uvoľneného bytu v NBD Dolné Obdokovce 

- ţiadosť na prenájom kuchyne 

- schválenie  predloţenej ţiadosti o NFP pre projekt „Vybudovanie 

kompostárne  v obci Dolné Obdokovce“ a spolufinancovanie projektu 

vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov 

- schválenie ţiadosti o NFP na realizáciu projektu verejného osvetlenia 

v obci Dolné Obdokovce v rámci opatrenia 2.2 OP KaHR a schválenie 

zabezpečenia jeho realizácie. 

                 5. Diskusia. 

                 6. Uznesenie. 

                 7. Záver. 

 

Na návrh starostu poslanci uvedený program jednohlasne schválili.  

 

1. Zahájenie 
Riadne zasadnutie otvoril a prítomných poslancov  privítal starosta obce Zoltán Gyepes.  

Starosta obce dal návrh na schválenie   návrhovej  komisie a overovateľov zápisnice. 

Poslanci OZ schválili návrhovú komisiu: Jozef Balko a Štefan Hamar a overovateľov 

zápisnice: Ing. Dušan Lydik a  Silvester Pastier. 

 

2. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

Starosta obce prečítal uvedené uznesenie OZ. 

Uznesenie OZ zo dňa 15.02.2010. 

OZ   s c h v á l i l o : 

      190. Zriadenie prevádzky Ľuţbeťák G.K. PLUS na stolársku a nábytkársku výrobu. 

      191. Písomnú odpoveď spoločnosti Agrofors, s.r.o. s tým, ţe nadobudnutím účinnosti  

              VZN č.1/2009  od 01.01.2010 ročná sadzba dane vo výške 0,40% bola  schválená a o 

              jej opätovné prehodnotenie, ktoré sa uskutoční v decembri r. 2010 na základe  

              ţiadosti  môţe spoločnosť znovu poţiadať. 

      192. Písomnú odpoveď spoločnosti WOODSIA, s.r.o. s tým,  ţe VZN  bude prehodnotená   

              v decembri r.2010 a pred  uvedeným  termínom  môţe podať písomnú ţiadosť. 

193. Zaslať spis Ţiadosť o informáciu  správcovi konkurznej podstaty JUDr. J. Gogovi. 

194. Predĺţenie stránkových  hodín na miestnom obecnom úrade v stredu do 17.30 hod  

        s účinnosťou od 01.03.2010. 

      197. Úprava rozpočtu na rok 2010, ktorá je prílohou zápisnice. 

      198. Programový rozpočet obce Dolné Obdokovce na roky 2010/2011/2012, ktorý je 

              prílohou zápisnice. 



 

 

O Z   b e r i e    n a   v e do m i e: 

      195. Upovedomiť dopravcu spoločnosti Veolia Transport a.s. Nitra o neporiadku 

              a  nevykurovaní autobusu na základe výpovede a sťaţností cestujúcich. 

      196. Stretnutie  poslancov a konateľa spoločnosti WOODSIA. 

Všetky body uznesenia sú platné. 

 

3. Interpelácia. 

a)Starosta obce  -  chcem Vás všetkých oboznámiť, ţe na základe podnetu starostu obce 

Čeľadice bol vykonaný štátny stavebný dohľad na miestnu čistiareň odpadových vôd, na 

kanalizáciu a teraz sme obdrţali ďalší spis, kde nás upovedomujú o vykonaní štátneho 

stavebného dohľadu na vodovod. Ľutujem Čeľadického starostu, ţe sa takto vyjadruje – 

posiela na nás stavebný dohľad, čo aj ja by som mohol urobiť proti ich obci. Ďalej starosta 

upozornil všetkých prítomných  na spis, ktorý obecný úrad obdrţal od advokátky p. JUDr.  

Berecovej, ktorá je splnomocnená a bude Obec Čeľadice zastupovať vo všetkých veciach 

súvisiace s napojením sa obecnej kanalizácie do spoločnej regionálnej čistiarne  odpadových 

vôd obce Dolné Obdokovce  a zároveň spis prečítal, v ktorom sa v podstate kladie dôraz aby 

sme prijímali splaškové vody z obce Čeľadice. Starosta -  kanalizácie obce Čeľadice nie je 

skolaudovaná a ako vieme z obce bola púšťaná okrem splaškových vôd aj daţďová voda, 

ktorá presakuje do ich kanalizácie čo kapacitne miestna čistiareň nemôţe uniesť.  

Starosta obce ešte podotkol, ţe zistíme na úrade pre reguláciu sieťových odvetví, kde vyčíslia 

čiastku za ktorú môţeme  obci Čeľadice splaškovú vodu fakturovať. Starosta dal návrh 

napojenia sa obce Čeľadice do ČOV obce Dolné Obdokovce,  ktoré sa môţe uskutočniť aţ po 

upravení vopred stanovených podmienok a po podpísaní zmluvy medzi obcou Čeľadice a 

Dolné Obdokovce na hlasovanie. 

Hlasovanie: jednohlasne schválené. 

 

4. Rôzne. 

a) Pridelenie uvoľneného bytu v NBD Dolné Obdokovce. 

Starosta – v novom nájomnom bytovom dome sa uvoľnil jeden dvojizbový byt. Máme 

niekoľko ţiadostí z ktorých jeden ţiadateľ svoju ponuku stiahol. P. Bočkayová, ktorá má 

jednoizbový byt tieţ poţiadala o dvojizbový. Ing. D. Lydik – koľko osôb býva v uvedenom 

jednoizbovom byte ? Starosta – oni sú traja vrátane dcéry, preto sa aj stále informuje a má 

záujem v obci bývať. Ing. D. Lydik – určite s týmto návrhom súhlasím, kde je aj dieťa ako by 

sme dali dvojizbový byt jednotlivcovi. Jozef Balko – jednoizbový byt sa uvoľní a jeho 

pridelenie je potrebné doriešiť. Ţiadostí ako viem je viacej  a treba riadne zváţiť komu ho 

prideliť, kde sa hradí aj zábezpeka a zároveň aj za dvojizbový byt sa musí uhradiť vzniknutý 

rozdiel. Na základe kritérií súvisiace aj so zamestnaním ţiadateľov poslanci usúdili a rozhodli 

v prospech A. Hrnčárovej, ktorej sa pridelí jednoizbový byt. 

Starosta dal návrh prideliť dvojizbový byt po E. Fehérovej p. Z. Bočkayovej a uvoľnený 

jednoizbový byt A. Hrnčárovej na hlasovanie.  

Hlasovanie: jednohlasne schválené. 

 

b) Ţiadosť na prenájom kuchyne. 

Starosta  prečítal ţiadosť na prenájom kuchyne, ktoré je súčasťou kultúrneho domu obce od 

p. Miroslava  Kukana za účelom poskytnutia závodného stravovania. Prevádzka kuchyne 

nespĺňa zákonom stanovené normy – podotkol J. Balko. V  akom rozsahu by ţiadateľ 

financoval náklady ? – T. Tóth. Musí sa urobiť podrobná analýza v akom stave je aj 

elektrické vedenie, voda a čo v prípade poruchy ktorá sa vyskytne – S. Pastier. Ing. D. Lydik 



– nájomné by mohlo byť 300,- €. Kto bude prenajímať kultúrny dom na akcie a dopredu sa je 

potrebné  dohodnúť aby vychádzal v tomto smere v ústrety našincom – F. Gyepes. Starosta 

obce – ak by sme p. Kukanovi povolili prevádzku kuchyne  dopredu musíme prehodnotiť 

tieto náleţitosti, dohodnúť sa a ak bude dobre variť myslím si, ţe stravníkov bude mať 

dostatok. Samozrejme ho upovedomíme  a on sám obhliadkou musím zhodnotiť situáciu.  

Starosta dal návrh ţiadosti na prenájom kuchyne na hlasovanie. 

Hlasovanie: jednohlasne schválené. 

 

c)  Schválenie  predloţenej ţiadosti o NFP pre projekt „Vybudovanie kompostárne  

v obci Dolné Obdokovce“ a spolufinancovanie projektu vo výške 5% z celkových 

oprávnených výdavkov. 

Starosta obce – vybavujeme dotáciu aj ohľadom kompostárne v našej obci. Dúfam , ţe sa 

nám to podarí a spolufinancovanie projektu vo výške 5% nie je zanedbateľná poloţka a preto 

dávam návrh ţiadosti o NFP pre projekt „Vybudovanie kompostárne  v obci Dolné 

Obdokovce“ a spolufinancovanie projektu vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov 

na hlasovanie. 

Hlasovanie: jednohlasne schválené. 

 

d) Schválenie ţiadosti o NFP na realizáciu projektu verejného osvetlenia v obci Dolné 

Obdokovce v rámci opatrenia 2.2 OP KaHR a schválenie zabezpečenia jeho realizácie. 

Starosta obce – ďalším projektom pre obec je verejné osvetlenie, ktoré nie je veľmi efektívne 

a  rozvádzače sú zastaralé. Aj z dôvodu efektívnosti je moţné poţiadať o dotáciu na základe 

vypracovaného projektu by sme mohli uspieť čo by prospelo všetkým obyvateľom našej obce, 

preto dávam návrh ţiadosti o NFP na realizáciu projektu verejného osvetlenia v obci Dolné 

Obdokovce v rámci opatrenia 2.2 OP KaHR a  zabezpečenia jeho realizácie na hlasovanie. 

Hlasovanie: jednohlasne schválené. 

 

 5. Diskusia. 

T. Tóth – na Záhradnej ulici sú poklopy na kanalizácii dosť vysoko nad zemou  a na základe 

vyjadrení obyvateľov obce si uţ viacerí rozrezali pneumatiky na autách. Začatie prác v rámci 

Revitalizácie centrálnej zóny sa blíţia a po podpísaní Zmluvy s firmou Cesty Nitra a po 

odovzdaní staveniska sa práce rozbehnú a medzitým sa budú odchýlky tohto druhu 

odstraňovať – starosta. Š. Hamar – járky pri ceste smerom do vinohradu nie sú vyhĺbené. 

Járky boli vyhĺbené avšak po oraní  sa znovu zaplnili zeminou – starosta - chcel by som 

pripomenúť sponzorské od firmy Slovasfalt v podobe asfaltovej zmesi v mnoţstve 100 t, 

ktoré by sme mohli dopredu zadeliť – určiť na ktorú z ciest ju pouţijeme. T. Tóth – na cestu 

smerom do miestneho Baru, prípadne sa pozrieť, ktorá z komunikácií by najviac túto opravu 

potrebovala. Mohla ba sa zrekonštruovať aj stará  cesta smerom do Čeľadíc. 

 

7. Záver. 

Starosta obce sa poďakoval všetkým prítomným za ich účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Dušan Lydik             ….…………... 

 

 

       Silvester Pastier        ………………. 

 

 



 

 

6. Uznesenie OZ zo dňa 27.04.2010. 

OZ   s c h v á l i l o : 

      199..Pridelenie dvojizbového nájomného bytového domu obce Dolné Obdokovce so súp. 

              č. 90 p. Z. Bočkayovej a jednoizbový byt A. Hrnčárovej. 

      200..Prenájom  kuchyne  p. M. Kukanovi  za  účelom  prevádzky  závodného  stravovania  

              v priestoroch kultúrneho domu Dolné Obdokovce. 

      201. Predloţenie  ţiadosti  o NFP  pre  projekt  „Vybudovanie kompostárne  v obci Dolné 

              Obdokovce“  a spolufinancovanie projektu  vo výške 5%  z celkových  oprávnených  

              výdavkov. 

     202. Predloţenie ţiadosti  o NFP na realizáciu  projektu verejného osvetlenia  v obci Dolné 

             Obdokovce  v rámci  opatrenia  2.2  OP  KaHR  a schválenie  zabezpečenia  jeho 

              realizácie. 

203. Napojenia  sa  obce  Čeľadice  do  ČOV  obce  Dolné  Obdokovce,  ktoré  sa  môţe 

        uskutočniť aţ po upravení vopred stanovených podmienok a po podpísaní zmluvy 

        medzi obcou Čeľadice a Dolné Obdokovce. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


